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PROTOKÓŁ 

obrad XXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 25 lutego 2021 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1235 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Radni obecni - 9 

Radni nieobecni - 6 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XXIX sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Powitał wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami; 

4. Zapytania, wolne wnioski; 

5. Sprawozdania z działalności komisji stałych; Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji oraz Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miłakowie za rok 2020; 

6. Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Miłakowie na 

2021 r. 

7. Przedstawienie planu pracy Rady Miejskiej w Miłakowie na 2021 r. 

8. Informacja z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2020; 

9. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2020; 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaż mienia komunalnego; 

b) sprzedaż mienia komunalnego; 
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c) sprzedaż mienia komunalnego; 

d) sprzedaż mienia komunalnego; 

e) zamiany nieruchomości; 

f) udzielenia bonifikaty od ceny nabycia nieruchomości; 

g) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

h) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Olsztynie; 

i) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Olsztynie; 

j) rocznego programu współpracy Gminy Miłakowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2021 rok; 

k) udzielenie pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-

Mazurskiego; 

l) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2021 – 2035; 

m) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2021 rok. 

11. Interpelacje radnych. 

12. Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął od Burmistrza Miłakowa 

wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt: projekt uchwały w sprawie 

ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe w publicznym transporcie 

zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej 

Miłakowo-Podągi-Orneta organizowanym przez Gminę Miłakowo.  

Wniosek Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Miłakowa. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został przyjęty. Zaproponował 

umieszczenie powyższego projektu uchwały w punkcie „10 n” porządku obrad.  

Nie zgłoszono więcej wniosków do porządku obrad. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z prac między sesjami; 

4. Zapytania, wolne wnioski; 

5. Sprawozdania z działalności komisji stałych; Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji oraz Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miłakowie za rok 2020; 

6. Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Miłakowie na 

2021 r. 

7. Przedstawienie planu pracy Rady Miejskiej w Miłakowie na 2021 r. 

8. Informacja z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2020; 

9. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2020; 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaż mienia komunalnego; 

b) sprzedaż mienia komunalnego; 

c) sprzedaż mienia komunalnego; 

d) sprzedaż mienia komunalnego; 

e) zamiany nieruchomości; 

f) udzielenia bonifikaty od ceny nabycia nieruchomości; 

g) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

h) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - Zasób 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie; 

i) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - Zasób 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie; 

j) rocznego programu współpracy Gminy Miłakowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2021 rok; 

k) udzielenie pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-
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Mazurskiego; 

l) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2021 – 2035; 

m) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2021 rok. 

n) ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe w publicznym 

transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej na linii 

komunikacyjnej Miłakowo-Podągi-Orneta organizowanym przez Gminę 

Miłakowo 

11. Interpelacje radnych. 

12. Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady uczcił minutą ciszy Ś.P. Karola Małkowskiego, 

długoletniego sołtysa Sołectwa Roje. 

Ad. 3 Informacja z pracy między sesjami 30.12.2020 – 25.02.2021; 

Zastępca Burmistrza Miłakowa Krzysztof Żarnoch - przedstawił informacje z 

pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 3 do protokołu 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radny Zbigniew Opoka poprosił o szerszą informację na temat spotkania w 

sprawie odśnieżania drogi do Tątławek. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch poinformował, że spotkanie 

zorganizowano w związku z zaistniałą sytuacją, gdzie ratownicy medyczni utknęli 

w zaspie śniegu w drodze do osoby chorej w Tątławkach. Na spotkaniu ustalono, 

że zarówno Gmina Miłakowo, jak i Gmina Morąg będą wspólnie dbać o 

odśnieżanie powyższej drogi. 

Przewodniczący Rady pochwalił firmę Pana Roberta Udały za sumienne 

wykonywanie swoich obowiązków oraz wykonywanie ich na czas. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Nagraba jako sołtys Sołectwa 

Boguchwały zaobserwował, że w 90% drogę do Tątławek odśnieża gmina 

Miłakowo. Uważa, że gmina Morąg nie wywiązuje się z ustaleń i po części 

wykorzystuje naszą gminę. Gmina Morąg powinna zwrócić koszty za odśnieżanie 

ich części drogi gminnej. 

Zapytał czy w związku z remontem Posterunku Policji, gmina Miłakowo nie będzie 

starała się już o budowę nowego posterunku. 
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Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch - w informacji przedstawionej przez 

Burmistrza mowa była o remoncie Komisariatu Policji w Morągu. Natomiast w 

sprawie budowy nowego Posterunku Policji w Miłakowie, Burmistrz prowadzi 

rozmowy z Komendą Wojewódzką Policji w Olsztynie. 

Radna Aneta Machnyk zapytała o budowę sieci gazowej na ul. Mickiewicza w 

Miłakowie. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch - firma wszystkie warunki ma 

uzgodnione, więc to od niej zależy rozpoczną się prace. Na dzień dzisiejszy nie 

ma informacji o terminie rozpoczęcia inwestycji. 

Radny Henryk Kuszpit poruszył ponownie temat nowopowstałego skrzyżowania 

ulicy Konopnickiej z ulicą Kopernika. Stwierdził, że oświetlenie zostało 

zamontowane, natomiast w dalszym ciągu brakuje znaków ostrzegawczych o 

przejściu dla pieszych. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch poinformował, że po złożonej 

interpelacji w grudniu zostało wystosowane pismo do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. 

Kierownik RGT Pan Mariusz Smoliński dodał, że w tym tygodniu Zarząd Dróg 

przysłał projekt z organizacji ruchu do uzgodnienia, który został zatwierdzony i 

odesłany. 

Ze względu na brak dalszych pytań, zakończono powyższy punkt. 

Ad. 5 Sprawozdania z działalności komisji stałych; Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miłakowie za rok 

2020. 

Przewodniczący Rady w związku z nieobecnością Przewodniczącej Komisji 

Budżetu poprosił o odczytanie powyższego sprawozdania Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej, Pana Andrzeja Nagraby. 

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Andrzej Nagraba - odczytał sprawozdanie z 

działalności Komisji Budżetu, Inwestycji, Finansów i Remontów za 2020 r. 

Sprawozdanie 

wg załącznika 4 do protokołu 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, 

Pani Justyna Gołębiewska-Farys – przedstawiła sprawozdanie z działalności 

komisji oświaty za 2020 r. 

Sprawozdanie 

wg załącznika 5 do protokołu 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Henryk Kuszpit – przedstawił 

sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej za 2020 r. 

Sprawozdanie 

wg załącznika 6 do protokołu 

Ponadto Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w związku z par. 72 ust. 5 Statutu 

Gminy Miłakowo złożył wniosek o odwołanie radnej Lidii Arciszewskiej ze składu 

Komisji Rewizyjnej, a tym samym powołanie nowego członka. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pan Zbigniew Opoka 

– przedstawił sprawozdanie z działalności komisji skarg za 2020 r. 

Sprawozdanie 

wg załącznika 7 do protokołu 

Radny Henryk Zalewa zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skarg 

o zwołanie posiedzenia komisji w sprawie ostatecznego rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza. Termin na jej rozpatrzenie już minął. Komisja posiadała 

odpowiednią dokumentację do zakończenia sprawy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że skład Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji został w Statucie Gminy wadliwie skonstruowany, ponieważ komisja 

powinna działać w innej obsadzie niż dotychczas. Zwrócił się do mecenasa o 

wyjaśnienie powstałej pomyłki. 

Mecenas zwrócił się z prośbą o przesunięcie Jego wypowiedzi w późniejszym 

punkcie, ponieważ musi odnaleźć w Statusie błędne zapisy. 

Ad. 6 Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Miłakowie na 2021 r. 

Przewodniczący Rady w związku z nieobecnością Przewodniczącej Komisji 

Budżetu poprosił o odczytanie planu pracy komisji budżetu przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Andrzeja Nagrabę. 
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Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Nagraba – przedstawił plan pracy komisji 

na 2021 r. 

Plan Pracy  

wg załącznika 8 do protokołu 

Mecenas Krzysztof Januszkiewicz wyjaśnił na czym polega błędny zapis w 

Statucie Gminy odnośnie składu osobowego komisji skarg. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na najbliższej sesji zostanie zmieniona 

uchwała w sprawie składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu i Spraw Społecznych 

Justyna Gołębiewska-Farys – przedstawiła plan pracy komisji na 2021 r. 

Plan Pracy 

wg załącznika 9 do protokołu 

Ad. 7 Przedstawienie planu pracy Rady Miejskiej w Miłakowie na 

2021 r. 

Przewodniczący Rady przedstawił plan pracy Rady Miejskiej na 2021 r. 

Plan Pracy 

wg załącznika 10 do protokołu 

Ad. 8 Informacja z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 

rok 2020; 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie Anna 

Waćkowska - przedstawiła informację z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny za 2020 r. 

Informacja 

wg załącznika nr 11 do protokołu 

Radna Aneta Machnyk zapytała czy praca asystentów rodziny przyniosła jakieś 

pozytywne skutki. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie Anna 

Waćkowska – oczywiście, w niektórych rodzinach została zakończona praca 

asystenta rodziny ze względu na osiągnięte cele. 
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Radna Justyna Gołębiewska-Farys - w czasie pandemii w dużej mierze praca 

asystenta rodziny odbywała się zdalnie. W związku z powyższym zapytała ile 

czasu trwała praca zdalna oraz czy trwa ona nadal. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie Anna 

Waćkowska – praca zdalna trwa do dzisiaj, natomiast jeżeli chodzi o ilość 

godzin wykonywanych zdalnie nie jest na dzień dzisiejszy w stanie odpowiedzieć, 

dlatego odpowiedź przygotuje na piśmie. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys – w zadaniach asystenta w punkcie 8 

powyższej informacji mowa jest o motywowaniu członków rodzin do podnoszenia 

kwalifikacji zawodowych. Zapytała czy ktoś z członków rodzin podniósł swoje 

kwalifikacje, w jakim zakresie oraz czy jakaś osoba podjęła pracę. 

W informacji mowa jest również o zajęciach grupowych dla rodzin, w związku z 

powyższym gdzie zajęcia te się odbywały i ile rodzin brało w nich udział. 

Ponadto zapytała o zajęcia psychoedukacyjne, a mianowicie jakiego rodzaju były 

to zajęcia, ile rodzin uczestniczyło i gdzie się one odbywały. 

Poprosiła także o rozszerzenie informacji na temat rodziny wspierającej, 

ponieważ na chwilę obecną w gminie Miłakowo taka rodzina nie funkcjonuje. 

Zapytała, jakie są przesłanki, aby taka rodzina zaczęła pracować i co się z tym 

wiąże. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie, Pani 

Anna Waćkowska poinformowała, że na wszystkie zadane pytania udzieli 

odpowiedzi na piśmie. 

Radny Henryk Kuszpit zapytał o powód zwiększenia etatów asystenta rodziny. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie Anna 

Waćkowska – etaty nie zostały zwiększone, jedynie podzielone. Asystenci 

rodziny oprócz asystentury także pracują zawodowo. Żeby rozłożyć im pracę 

jeden etat został podzielony na dwa po pół etatu. Asystent rodziny nie ma 

wyznaczonych stałych godzin pracy i pracuje na umowę zlecenie. 

Ad. 9 Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 

rok 2020; 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie Anna 

Waćkowska – przedstawiła sprawozdanie z działalności Zespołu 

Interdyscyplinarnego za rok 2020. 
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Sprawozdanie 

wg załącznika nr 12 do protokołu 

Przewodniczący Rady w związku z przywróceniem w Województwie 

Warmińsko-Mazurskim obostrzeń związanych z pandemią COVID-19, które m.in. 

dotyczą zamknięcia szkół, zapytał czy Zespół Szkolno-Przedszkolny im. Jana 

Pawła II w Miłakowie nie będzie prowadził żadnych zajęć. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch - w dniu wczorajszym odbył 

rozmowę z Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego, gdzie nie posiadano 

jeszcze żadnej w tej sprawie informacji z Kuratorium Oświaty i Wychowania. Pani 

Dyrektor przedstawiła kuratorium sytuację naszej placówki i w tej chwili czekamy 

na decyzję. 

Ogłoszono 10 min. przerwy. 

Wznowiono obrady 11.40. 

Ad. 10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprzedaż mienia komunalnego; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał czy radni mogą wiedzieć kim jest 

wnioskodawca danej nieruchomości. 

Mecenas - taka informacja nie powinna padać na obradach sesji, natomiast 

radny jak najbardziej ma prawo wiedzieć kim jest wnioskodawca. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys zapytała czy nazwisko wnioskodawcy 

może znajdować się w uzasadnieniu do uchwały. 

Mecenas - treść uchwały podlega publikacji. Najlepszym rozwiązaniem tego 

problemu byłoby podanie takiej informacji na posiedzeniach komisji, gdzie 

wszystkie projekty uchwał są omawiane przez radnych. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 

radnych. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia 

komunalnego została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/ 171 /2021 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

b) sprzedaży mienia komunalnego; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

projekt uchwały, zgodnie z załącznikiem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia 

komunalnego została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/ 172 /2021 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

c) sprzedaży mienia komunalnego; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 17 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia 

komunalnego została podjęta. 
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Uchwała Nr XXIX/ 173 /2021 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

d) sprzedaż mienia komunalnego; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 19 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia 

komunalnego została przyjęta. 

Uchwała Nr XXIX/ 174 /2021 

wg załącznika Nr 20 do protokołu 

e) zamiany nieruchomości; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 21 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zamiany nieruchomości 

została przyjęta. 

Uchwała Nr XXIX/175 /2021 

wg załącznika Nr 22 do protokołu 

f) udzielenia bonifikaty od ceny nabycia nieruchomości; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że powyższa działka była już 

przeznaczona do sprzedaży, również bez udzielenia bonifikaty. 

Radny Andrzej Nagraba zastanawia się nad zasadnością udzielenia bonifikaty. 

Radny Zbigniew Opoka złożył wniosek formalny w sprawie nieudzielania 

bonifikaty od ceny nabycia nieruchomości. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Zbigniewa 

Opoki o nieudzieleniu bonifikaty od ceny nabycia nieruchomości. 

„Za” wnioskiem głosowało 8 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 radny. 

W związku z powyższym treść paragrafu 1 ulega zmianie tj. „Nie wyraża się 

zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży (…).” 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał nowy 

projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 7 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 1 

radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 23 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia bonifikaty od 

ceny nabycia nieruchomości została przyjęta. 

Uchwała Nr XXIX/ 176 /2021 

wg załącznika Nr 24 do protokołu 

g) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Radna Aneta Machnyk zapytała czy znany jest całkowity koszt prac 

konserwatorskich. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński - niestety nie jest jeszcze znany. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 

radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 25 do protokołu 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków została przyjęta. 

Uchwała Nr XXIX/ 177 /2021 

wg załącznika Nr 26 do protokołu 

h) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Olsztynie; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Radny Andrzej Nagraba zapytał czy wizualizacja parkingu na powyższej działce 

będzie przedstawiana radzie. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – projekt parkingu jest już wykonany, 

jeżeli radni chcą się z nim zapoznać to nie widzi problemu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 27 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przejęcia 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - Zasób Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie została przyjęta. 

Uchwała Nr XXIX/ 178 /2021 

wg załącznika Nr 28 do protokołu 

i) przejęcia nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - 

Zasób Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Olsztynie; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 29 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przejęcia 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa - Zasób Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Olsztynie została przyjęta. 

Uchwała Nr XXIX/ 179 /2021 

wg załącznika Nr 30 do protokołu 

j) rocznego programu współpracy Gminy Miłakowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2021 rok. 

Pełnomocnik Burmistrza ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi 

Wojciech Stani – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił szczegółowo projekt 

uchwały, zgodnie z załącznikiem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 31 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rocznego programu 

współpracy Gminy Miłakowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok została przyjęta. 

 Uchwała Nr XXIX/ 180 /2021 

wg załącznika Nr 32 do protokołu 

k) udzielenie pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 
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szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 33 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenie pomocy 

finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/ 181 /2021 

wg załącznika Nr 34 do protokołu 

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2021-2035; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 35 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2021-2035 została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/ 182 /2021 

wg załącznika Nr 36 do protokołu 

m) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2021 r.; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu. 

Przewodniczący Rady poprosił o szerszą informacje na temat zmian w dziale 

900. 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik udzieliła szerszej informacji o zmianach w 
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dziale 900. 

Radny Andrzej Nagraba zgłosił swoje obawy na temat nowopowstałej linii 

autobusowej do Ornety, ponieważ została ona utworzona z myślą o młodzieży 

szkolnej, a w związku z pandemią i nauczaniem zdalnym, młodzież nie ma 

możliwości korzystania z linii. 

Zastępca Burmistrza – rada w grudniu ubiegłego roku podjęła uchwałę i na 

podstawie tej uchwały gmina przyjmuje dotację od Wojewody. Gmina jest 

zobligowana do utworzenia powyższej linii autobusowej. Ona do tej pory nie 

jeździła, ale niestety od 1 marca br. linia musi zacząć jeździć, ponieważ taka jest 

zawarta umowa z Wojewodą. 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik uzupełniła wypowiedź. 

Salę opuścił radny Henryk Kuszpit. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 37 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 

gminy Miłakowo na 2021 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/ 183 /2021 

wg załącznika Nr 38 do protokołu 

n) ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe w publicznym 

transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej na linii 

komunikacyjnej Miłakowo-Podągi-Orneta organizowanym przez Gminę 

Miłakowo 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch - omówił projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady - ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 39 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia cen 

urzędowych za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o 

charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Miłakowo-Podągi-

Orneta organizowanym przez Gminę Miłakowo została podjęta. 

Uchwała Nr XXIX/ 184 /2021 

wg załącznika Nr 40 do protokołu 

Zastępca Burmistrza – uzupełnił swoją wypowiedź na temat pracy zdalnej w 

klasach 1-3. 

Ad. 11 Interpelacje radnych; 

Przewodniczący Rady odczytał odpowiedzi Burmistrza Miłakowa na 

interpelacje złożone w dniu 17 grudnia 2020 r. przez Radnego Józefa Pełkę. 

Ad. 12 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXIX sesji zwyczajnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodniczył: 

Insp. ds. Obsługi Rady   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć    (-) Michał Boczulak 


